

多倫多以馬內利華人浸信會

講道經文：馬太福音22:34-40

黃紹權牧師 – 多倫多以馬內利華人浸信會

2024-05-19

直播時間：上午10:15am

聚會地址：Old Unionville Library Community Centre 15 Library Lane Unionville Ontario L3R 5C4 CANADA

講道大綱

(1) 試探暴露信仰基礎的問題22:34-36 Evil Testing Exposes The Failure of One's Faith Foundation

Shema Yisrael -

i. 申命記6:5

ii. 申命記Deuteronomy 11:13-21

iii. 民數記Numbers 15:37-41

(2) 信耶穌的基礎與發展方向 22:37-40 The Foundation and Development of Faith In Christ.

和合本：

34 法利賽人聽見耶穌堵住了撒都該人的口，他們就聚集。35 內中有一個人是律法師，要試探耶穌，就問他說：36 「夫子，律法上的誡命，哪一條是最大的呢？」37 耶穌對他說：「你要盡心、盡性、盡意愛主 - 你的上帝。38 這是誡命中的第一，且是最大的。39 其次也相做，就是要愛人如己。40 這兩條誡命是律法和先知一切道理的總綱。」

NET:

34 Now when the Pharisees heard that he had silenced the Sadducees, they assembled together. 35 And one of them, an expert in religious law, asked him a question to test him: 36 "Teacher, which commandment in the law is the greatest?" 37 Jesus said to him, " 'Love the Lord your God with all your heart, with all your soul, and with all your mind.' 38 This is the first and greatest commandment. 39 The second is like it: 'Love your neighbor as yourself.' 40 All the law and the prophets depend on these two commandments."